

聖堂報告

常年期第三十一主日

(31-10-2021)

1. 「為宗座傳信事工」募捐：

本主日各台公開彌撒須舉行第二次募捐，所得款項將撥作資助宗座傳信事業之用。全部善款將直接寄交宗座，以示本港教會對普世教會傳教事業之支持。

2. 「九龍華仁書院舊生合唱團」，將於 11 月 13 日（星期六）晚上 7:00 正，於本堂舉辦聖樂表演，透過悅耳歌聲傳揚天國喜訊。

有興趣教友，歡迎到聖堂門外，於宣傳海報上了解活動詳情，並透過二維條碼掃描預先登記入場，費用全免。

如有任何捐助，將扣除音樂會開支後，全數會撥入「九龍華仁書院 "Fr. Kelly Educational Fund"」及「聖依納爵堂」。

3. 十一月為煉靈月，教友可在本堂辦事處門外設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中，為亡者祈求安息。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

31st Sunday in Ordinary Time

31-10-2021

1. A second collection will be taken up today for the Pontifical Work for the Propagation of the Faith. Please show your generous support. Thank you.
2. To spread the good grace of God, the Old Boys' Choir of Wah Yan College will organize a concert in St. Ignatius Chapel on 13 November at 7:00 pm. Please refer to the poster posted on the notice board outside the chapel for details.
Those who would like to join the concert are requested to use the QR code printed on the poster for registration. Donation is welcome. All donations received will be allocated to the Fr. Kelly Education Fund and St. Ignatius Chapel after deducting all necessary costs.
3. November is the month for the Holy Souls in Purgatory. Memorial masses may be offered to the deceased on weekdays. If you would like to offer masses to your dearly departed, please indicate your intentions in the forms available outside the Chapel Office.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.